
SURAHAMMARS KOMMUN Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum Sida
2008-03-10 1 (9)

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Kommunkontoret, Surahammar
Måndag 10 mars klockan 13.00 – 14.30

Beslutande Anders Tollin (S), Ordförande
Leif Carlberg (S)
Christina Waster Jansson (S)
Anders Rydell (S)
Kerstin Nyhlén (S)
Richard With (S)
Britt-Inger Fröberg (S)
Göran Wennberg (V)
Leif Rörström (M)
Yvonne Gmeiner (Fp)
Erkki Visti (C)

Övriga deltagande Frank Pfeiler, Kanslichef
Marie Andersson, Assistent
Lisbet Berg Hedmark, Personalchef
Petri Luttinen, Ekonomichef
Inge Carlsson, Surahammars
Kommunalteknik § 30

Ej tjänstgörande ersättare
Juhani Poikkeus (S)
Börje Alin (S)
Vanja Ahlén (S)
Gunnar Åkerlund (Kd)

Utses att justera  Anders Rydell

Justeringens
tid och plats

Kommunkontoret, Surahammar
Onsdag den 12 mars 2008, klockan 15.00

Paragrafer 29-36

Underskrifter Sekreterare ............................................................................
Marie Andersson

Ordförande ............................................................................
Anders Tollin

Justerande ............................................................................
Anders Rydell

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 2008-03-12   -   2008-04-03
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Ks § 29 Dnr 2008.5   042

Likviditetsrapport

I enlighet med vad som föreskrivs i Koncernfinanser i Surahammars kommun skall kommunstyrelsen
månatligen få en rapport om kommunkoncernens finansiella status. Ekonomichef Petri Luttinen redogör för
likviditetsrapporten.

Förslag
Anders Tollin (S),  föreslår kommunstyrelsen att godkänna likviditetsrapporten

I ärendet yttrade sig
Erkki Visti (C)

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga likviditetsrapporten med godkännande till handlingarna

_____
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Ks § 30 Dnr 2008.34   045

Kommunal borgen

Surahammars Kommunalteknik AB har beslutat om följande investeringar under år 2008.

1. Förtätning av fjärrvärmenät
2. Förnyelse av VA-nät
3. Ultrafilter vid Rävnäs vattenverk

För upptagande om lån om 12,0 Mkr i bank ansöker bolaget om kommunal borgen för detta belopp.

BILAGA: Begäran om kommunal borgen

Beredande organs beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-02-25, § 15

Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att rekommendera kommunfullmäktige att utöka
borgensåtagandet till Surahammars Kommunalteknik AB enligt förslag ovan.

I ärendet yttrade sig
Anders Rydell (S)
Leif Rörström (M)
Erkki Visti (C)

Kommunstyrelsen beslutar

att rekommendera kommunfullmäktige att utöka borgensåtagandet till Surahammars Kommunalteknik AB
enligt förslag ovan.

_____
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Ks § 31 Dnr 2007.227   701

Integrationsbladet – Ansökan om projektmedel

Integrationsbladet är ett tidningsprojekt som är delfinansierat av Europeiska flyktingfonden. Tidningen vänder
sig i första hand till asylsökande, nya invandrare och människor med annan etnisk bakgrund. Tidningen finns
även på nätet. Tidningen söker samarbetspartners och medfinansiärer för att utveckla projektet med tidningen i
Mälardalsregionen. Kommunen tillsammans med integrationsbladet kan då nå medborgare med annan etnisk
bakgrund med information.

Bilaga: Ansökan om projektmedel

Beredande organs beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-02-25, § 18

Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att avslå ansökan om projektmedel.

Kommunstyrelsen beslutar

att avslå ansökan om projektmedel till Integrationsbladet

_____
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KS § 32

Folkets Hus grupp

Vid kommunfullmäktigesammanträde i december 2007 väcktes frågan om att utreda kommunens tre Folkets
Hus föreningar ur ett kommunalt perspektiv.

KS Au föreslår med hänvisning till ovanstående att en grupp tillsätts för att utreda frågan. Gruppen föreslås få
5 ledamöter, 3 representanter för socialdemokraterna (S), 1 representant för vänsterpartiet (V) och 1
representant från övriga partier.

Direktiv för utredningen förslås bli följande

1. Kommunens bidragsram på 1 420 000 kr per år får inte överskridas.
2. Utredningen ska vara färdig senast 2008-08-29.

Beredande organs beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-02-25, § 18

Förslag

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att en utredningsgrupp tillsätts med sammansättning
som föreslagits ovan

att utredningsgruppen i sina förslag har att iaktta givna direktiv om ekonomisk ram samt utredningstid.

Kommunstyrelsen beslutar
att utse följande ledamöter till en utredningsgrupp för kommunens tre Folkets Hus föreningar
Kennet Hedlund (S)
Britt-Inger Fröberg (S)
Anders Rydell (S)
Jimmy Hjort (V)
Erkki Visti (C)

att utse Anders Rydell (S) till sammankallande för utredningsgruppen

att utredningsgruppen i sina förslag har att iaktta givna direktiv om ekonomisk ram samt utredningstid

_____
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Ks  § 33 Dnr: 2008.16   000

Meddelanden

Mälardalens Brand- och Räddningsförbund – Sammanträdesprotokoll
Mälardalens Brand- och Räddningsförbund - Protokollsutdrag
Länsstyrelsen - Översikt av Väsentliga frågor för Förvaltningsplan i Norra Östersjöns vattendistrikt
Länsstyrelsen – Samrådsmöte - Vattenförvaltningen
Västmanlands Lokaltrafik – Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Västmanlands lokaltrafik AB
Västmanlands Lokaltrafik - Pressmeddelande

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga meddelandena till handlingarna.

_____
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Ks § 34  Dnr: 2008.17   000

Delegationsbeslut

32 st avseende anställningar

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga delegationsbesluten till handlingarna.

_____
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Ks § 35 Dnr: 2008.046   000

Årets Företagare i Surahammars kommun

”Årets företagare” är ett hederstecken till enskild företagare som utfört en prestation i sin kommun. Årets
företagare utses av Företagarna efter förslag från kommunen.

Företaget Surahammars Elektriska affär AB startades 1937 av David Söderbäck. 1960 tog
Erik Johansson och två medarbetare över företaget. I början av 1990-talet övertog Eriks söner Kent och Benny
ägandet. De har lärts upp och arbetat i företaget sedan de slutade skolan.

Idag ägs och drivs Surahammars Elektriska affär AB av Benny Johansson. I företaget arbetar också Bennys
bägge söner. Företaget har totalt 14 anställda och en omsättning på ca 20 mkr.
De sista 3 åren har omsättningen ökat från 10 mkr till nuvarande 20 mkr.

Förutom en liten butiksförsäljning så arbetar företaget med ”stora” elinstallationer i hela Mälardalen. Man
ingår i ett nätverk mellan företag inom byggsektorn. Tillsammans lägger de anbud på totalentreprenader.
Sedan 4 år tillbaka har företaget har också entreprenaden för fastighetsförvaltningen inom
Surahammars Hus AB.

Benny Johansson tillhör den nya generationen företagare som fortsätter att driva familje-
företaget vidare. Han har genom sitt engagemang och entreprenörsskap trots hård
konkurrens inom branschen ökat företagets omsättning och antalet anställda och därmed bidrar han till en
positiv näringslivsutveckling.
Kommunen anser att detta skall uppmuntras och uppmärksammas.

Förslaget är förankrat i styrelsen för Företagarnas lokalavdelning i Surahammar

Kommunstyrelsen beslutar

Att nominera Benny Johansson till Årets företagare

_____
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Ks § 36 Dnr: 2008.047   000

Analys - Kolbäckådalens gymnasieförbund

Fortlöpande diskussioner har förts rörande Kolbäckådalens gymnasieförbund. Detta mot bakgrund av bl.a.
sviktande elevunderlag.
Föreligger förslag av analys av kostnader, kvalitet och effektivitet inom gymnasieförbundet.
Anbud avseende analysen har erhållits från Öhrlings Pricewaterhouse Coopers.
Anbudssumman är 190 000 kr exl. omkostnader och moms.

I ärendet yttrade sig
Leif Carlberg (S)
Anders Rydell (S)
Erkki Visti (C)

Kommunstyrelsen beslutar

att genomföra genomlysningen i enlighet med presenterat förslag i anbudet.
att Surahammars kommun medfinansierar analysen under förutsättning av att Hallstahammars kommun gör
detsamma.

att uppdra åt Kommunstyrelsens ordförande att avtala med Hallstahammars kommun om kostnadsfördelningen
för analysen.

_____


